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Wonen, van plannen tot realisatie 
Naar verwachting zal de raad deze maand een 
klap geven op een voor Bloemendaalse schaal 
aanzienlijk bouwplan: het bestemmingsplan 
Dennenheuvel (Bloemendaal-noord). Ooit was 
dit een kloostercomplex, wat bij het ouder wor-
den van de zusters leeg kwam te staan. Het is 
de bedoeling dat in het plangebied in totaal 79 
“wooneenheden”,  van eengezinswoningen en 
appartementen van sociale huur tot midden en 
(een kleiner aantal) duur.  
 
Van een ander bestemmingsplan wordt deze 
maand de uitspraak van de Raad van State 
verwacht,  namelijk “Park Vogelenzang” (Ben-
nebroek). Dit plan voorziet in maximaal 300 
wooneenheden, te realiseren op het terrein 
van het voormalig ziekenhuis Vogelenzang.  
 
Tot slot: een omvangrijk plan voor een appar-
tementencomplex voor jongeren tussen 18 en 
28 stuitte op grote bezwaren van zowel omwo-
nenden als binnen de raad. Als PvdA zijn wij 
voorstander. Het grootste bezwaar van de te-
genstanders is de massaliteit, zoals die er nu 
uitziet. Omdat de coalitie van VVD, CDA en 
D66 verdeeld is (en blijft) is besloten om het 
raadsvoorstel op het laatste moment van de 
raadsagenda te halen.  
 
Realisatie 
Onlangs is wel een project in Vogelenzang op-
geleverd, mooi gelegen aan de Leidsevaart, 
bestaande uit 20 sociale huurappartementen.  
Een ander plan van 70 eengezinswoningen zal 
worden gerealiseerd in het project Vitaal Voge-
lenzang. Dit wordt een complete “make over” 
rond de school, het Dorpshuis Vogelenzang en 
de sportcomplexen. De inwoners zelf hebben 
in de ontwikkeling van de ideeën het grootste 
aandeel gehad.  Het Stedenbouwkundig Plan 
is onlangs vastgesteld. 
 
Henk Schell, fractievoorzitter PvdA. 
 

Haarlem heeft Nieuws uit de PvdA-fractie, o.a. 
over de volgende onderwerpen:: 

• de op 7 januari door Isabelle Wisse (PvdA) 
ingediende en door de gemeenteraad ge-
steunde motie van treurnis over de demon-
stratie op 3 januari jl. van Vrouwen voor Vrij-
heid op het Vlooienveld,  

• een oproep aan jongeren om mee te den-

ken over de concept woonvisie Haarlem 

2021-2025 en  

• het gemeentelijk meldpunt voor de 111 

Haarlemse ouders die slachtoffer zijn van 

de toeslagenaffaire 

• de PvdA inzet voor een coronatest- en vac-

cinatiestraat in Haarlem  

Verder heeft burgemeester Jos Wienen beslo-
ten geen bufferzone in te stellen rondom de 
Bloemenhovekliniek, maar vier demonstratie-
vakken aan te wijzen. Dit tot grote teleurstelling 
van het Humanistisch Verbond, dat juist ijvert 
voor landelijke regelgeving op dit punt. Zie het  
nieuws in het HD van 13 januari jl. 
 
Inmiddels heeft een aantal raadsleden een ex-
tra raadsvergadering aangevraagd over de uit-
voering van de motie over Bloemenhove.  
De PvdA Haarlem ziet het voordeel van de-
monstratievakken in, ómdat die achtervolging 
van cliënten door demonstranten voorkomt.  
De PvdA vindt echter één vak wel genoeg. En 
dan niet op 9,5 meter van de ingang van Bloe-
menhove, maar op 25 meter.  
 
Op dinsdag 9 februari as. organiseren de 
Rooie Vrouwen van de PvdA van 20:00-21:30 
uur een digitaal debat over dit onderwerp, sa-
men met het Humanistisch Verbond, de direc-
tie van de Bloemenhovekiniek en Astrid Nien-
huis, burgemeester van Heemstede.  
Meld je aan en debatteer mee! 
 
Isabelle Wisse, wnd. Fractievoorzitter PvdA 

https://haarlem.pvda.nl/nieuws/nieuws-uit-de-fractie-2/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/woningzoekende-denk-mee-met-de-woonvisie/
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/279192/teleurstelling-in-haarlemse-raad-over-demonstratievakken-te-dicht-bij-abortuskliniek
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/279192/teleurstelling-in-haarlemse-raad-over-demonstratievakken-te-dicht-bij-abortuskliniek
https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/haarfijn-debat4-over-baas-in-eigen-buik-op-9-februari-van-2000-2130-uur/
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Gezocht: meedenkers over wonen zonder 

aardgas   

In 2050 moeten alle woningen zonder aardgas 

verwarmd worden. Dat klinkt ver weg maar de 

tijd gaat snel en we moeten ons voorbereiden. 

In 2021 moet elke gemeente een Transitievi-

sie Warmte opstellen. In die visie staat wat de 

alternatieven voor aardgas zijn en hoe en wan-

neer welke wijken aardgasvrij(er) gemaakt 

kunnen worden.  

De gemeente Heemstede zoekt inwoners die 

daarover mee willen denken. Kennis over dit 

onderwerp is niet nodig. Jongeren, ouderen, 

huurders, woningeigenaren, ik nodig iedereen 

uit om mee te denken.  

Alleen samen worden we aardgasvrij!  

Inmiddels hebben zich al 25 mensen aange-

meld. We zouden nog graag meer huurders 

en vooral jongeren in de meedenkgroep wil-

len begroeten. Interesse? Meld je dan snel aan 

via Denk mee over wonen zonder aardgas | 

Gemeente Heemstede of laat het mij weten. 

Wethouder Sjaak Struijf (PvdA)  

Mailadres: s.struijf@heemstede.nl  

Verder deze maand in de raad aandacht voor 

het Rekenkamerrapport Sturing op het realise-

ren van duurzaamheidsdoelstellingen in de ge-

meente Heemstede. De vier aanbevelingen 

van de Rekenkamer werden overgenomen en 

het college zegde toe: 

• In 2021 terug te komen op de vraag hoeveel 

budget/fte nodig is om de duurzaamheids-

doelen te behalen en 

• In het 3e kwartaal 2021 een nulmeting uit te 

voeren voor het nieuwe meetsysteem, zodat 

dit eind 4e kwartaal gereed is. 

 

Romée Pameijer, fractievoorzitter PvdA 

 

In Zandvoort gaat het komende maand over 
het concept Coronaherstelplan. Inwoners, on-
dernemers en organisaties zijn uitgenodigd om 
suggesties te geven waarin Zandvoort moet in-
vesteren om economisch, maatschappelijk en 
cultureel sterker uit de crisis te komen. 
  
Op de agenda ook de regionale aanpak van 
huiselijk geweld. Voorgesteld wordt om niet 
alleen snel op te treden bij acute situaties maar 
voortaan ook een vervolgaanpak te hanteren 
om te zorgen voor blijvende verbetering.  
En daarvoor moeten ook andere problemen 
opgelost worden die er vaak zijn. Denk aan 
schulden of verslaving. Zodat de cirkel door-
broken wordt. Deze aanpak is de 1gezin-1plan 
en 1 regisseur aanpak. Niet zelf leuren langs 
hulpverleners maar 1 centraal iemand die zich 
bekommert over een huishouden.  
 
Voor Zandvoort geen nieuwe aanpak want het 
Sociale Wijkteam in Zandvoort werkt al zo. Bo-
vendien is recent besloten flink te investeren 
om deze structuur te versterken en te verbete-
ren. Korte lijntjes, goede samenwerking tussen 
alle organisaties zodat mensen niet van het 
kastje naar de muur worden gestuurd.  
 
Bij de totstandkoming van de regiovisie bleken 
deze huidige partijen niet of nauwelijks betrok-
ken te zijn. Dat gaf de PvdA geen vertrouwen 
of ze wel voldoende betrokken worden bij de 
uitwerking. Reden om een motie in te dienen 
om te zorgen dat bij de uitwerking er niet op-
nieuw een structuur wordt opgetuigd.  
Er is 1 loket met laagdrempelige toegang en 
dat moet ook zo blijven. Uiteraard is en blijft or-
ganisatie Veilig Thuis verantwoordelijk voor de 
oplossing van acute veiligheidsproblemen.  
De motie werd uiteindelijk raadsbreed onder-
steund en ook de  wethouder heeft zich laten 
overtuigen. Hij gaat zorgen dat de lokale aan-
pak leidend is in de uitvoering.  
 

Maaike Koper, fractievoorzitter PvdA 

https://www.heemstede.nl/tvw
https://www.heemstede.nl/tvw
mailto:s.struijf@heemstede.nl
https://gemeentebestuur.heemstede.nl/Vergaderingen/Commissie-Middelen/2021/13-januari/20:00/Rekenkamerrapport-Sturing-op-duurzaamheidsdoelstellingen/
https://gemeentebestuur.heemstede.nl/Vergaderingen/Commissie-Middelen/2021/13-januari/20:00/Rekenkamerrapport-Sturing-op-duurzaamheidsdoelstellingen/
https://gemeentebestuur.heemstede.nl/Vergaderingen/Commissie-Middelen/2021/13-januari/20:00/Rekenkamerrapport-Sturing-op-duurzaamheidsdoelstellingen/
https://zandvoort.raadsinformatie.nl/document/9676075/1/Motie%20%20fractie%20PvdA%20Aanpak%20huiselijk%20geweld
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We gaan ervoor! 

Het was een hectische maand voor onze partij. De toeslagenaffaire, in combinatie met de 
gesteunde moties in de ledenkamer, kostte Lodewijk Asscher zijn kop. Zijn berustingsspeech 
was waardig en indrukwekkend. Dat leden om zijn aftreden vroegen is een democratisch 
recht. Toch knaagt het dat we bekend staan als partij die ruw met haar mensen omgaat.  
Ik ben blij dat Nelleke Vedelaar tijdens het congres hier aandacht voor vroeg. 
 
Op zaterdag 23 januari kozen we Lilianne Ploumen, als eerste vrouwelijke partijleider van 
de partij. In de pers wordt getwijfeld of ze voldoende bekendheid heeft. Kennelijk zijn ze ver-
geten dat ze een loopbaan achter de rug heeft van partijvoorzitter, minister en kamerlid.  
En dat ze mensen kan mobiliseren, bijvoorbeeld met “She decides” als antwoord op Trumps 
besluit geen steun meer te verlenen aan organisaties die veilige abortus ondersteunen.  
Of lijdt ook hier de pers meer aan misogynie dan ons lief is? 
 
De PvdA kandidatenlijst voor de Tweede Kamer werd 23 januari jl. vastgesteld door ruim 
3000 leden die online meededen aan het congres. Een belangrijke steun aan Lilianne om 
met volle kracht de campagne in te gaan. Ze wordt ondersteund door drie kandidaten uit 
onze regio: Attiya Gamri (op 26), Lenna Vromans (op 32) en Marieke van Duijn (op 38). 
We gaan met een diverse en inclusieve lijst de campagne in! 
 

Maar ook voor ons is werk aan de winkel: campagnevoeren! 
Dat kan op vele manieren. Plak de verkiezingsposter op het 
raam. Spreek je vrienden, vriendinnen, familie, buren en col-
lega’s aan. Gebruik je sociale media, retweet en like de PvdA 
uitingen. We gaan ook nog langs de deur, op 1,5m afstand.  
En op 9 februari om 19:00 uur organiseren we rond het 75-ja-
rig bestaan van de PvdA een bijeenkomst in debat- en cultuur-
centrum De Pletterij met Gijs van Dijk (op 8), die ook wordt 
gestreamd.  
Let op de berichten van het campagneteam!!  
 
We gaan ervoor: tenminste 15 kamerzetels 
André Broekmans, (waarnemend) voorzitter. 

 
 

De verkiezingscampagne 

 

https://shedecides.nl/
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Campagne Tweede Kamerverkiezingen in 2021 
Helaas kunnen we door de huidige coronamaatregelen niet campagne voeren zoals we ge-
wend zijn. Tot we weer de straat op kunnen, zal er veel online campagne gevoerd worden en 
gaan we brievenbussen vullen! Over acties worden de leden per e-mail geïnformeerd. 
 

 

Op weg naar de Gemeenteraads-
verkiezingen in 2022 
Terwijl landelijke partijen druk zijn met de Tweede 
Kamerverkiezingen, zijn wij gestart met de voorbe-
reiding voor de gemeenteraadsverkiezingen 2022. 
Arco Verburg, voorzitter van de Adviescommissie 
Verkiezingsprogramma’s GR2022 vertelt:. 
 

 

Verkiezingen 2022: hoe maken we Zuid-Ken-
nemerland nog mooier en socialer? 
Hoe willen we dat de regio en onze gemeenten er in 
2030 voorstaan, wat is onze droom? Wat kunnen 
we nu doen om daar naartoe te werken?  
 
Dat is de het startpunt voor het werken aan de ver-
kiezingsprogramma’s voor 2022 voor Bloemendaal, 
Haarlem, Heemstede en Zandvoort. Uiteraard met 
lokale prioriteiten, maar ook met aandacht voor 
thema’s waarop we in regionaal verband onze slag-
kracht kunnen vergroten. 
 
“Mooie klus, leuk om te doen, super als je mee wilt 
helpen!”, zegt Arco Verburg. Samen met Henk 
Schell, Dion Heinis, Johan Maas en Willem de Vrind 
is hij druk bezig een startnotitie voor te bereiden.  

 
Wat is eigenlijk een startnotitie en waarom is dat zo belangrijk? 

We willen met sterke en sociale verkiezingsprogramma’s de gemeenteraadsverkiezingen in, 

volgend jaar. De startnotitie geeft daarvoor richting: waar staan we voor als PvdA, welke 

thema’s zijn belangrijk? Welke issues spelen door de hele regio heen? Zijn er goede ideeën 

uit andere gemeenten en kun je die snel oppakken in je eigen gemeente? Het wordt een kort 

en krachtig verhaal, waarmee de werkgroepen een vliegende start kunnen maken om tot 

mooie voorstellen te komen. Planning is de startnotitie te bespreken op de ALV van 3 maart. 

Wat hebben jullie tot nu toe gedaan als voorbereiding op de komende ALV? 

Er zijn sessies geweest in de gemeenten met politiek actieve groepjes, waarbij we over vra-

gen hebben nagedacht als: wat zijn belangrijke thema’s, welke informatie moeten we gebrui-

ken, welke contactpersonen benaderen, wat is hét verkiezingsthema van 2022. Daarnaast 

heeft het bestuur natuurlijk een enquête onder de leden gehouden, wat ook inzicht geeft.  

Is jullie werk klaar nadat jullie de startnotitie hebben afgeleverd? 

De adviescommissie begeleidt het hele proces tot aan de vaststelling van de verkiezingspro-

gramma’s. De trekkers voor de vier gemeenten voor de verkiezingsprogramma’s zijn lid van 

de adviescommissie. De startnotitie is een goede stap, daarna gaan we de buurt, gemeente 

en de regio in: praten met scholen, ondernemers, woningbouwverenigingen, natuurclubs 

enz. Het maken van een verkiezingsprogramma willen we vooral oppakken als een manier 
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om onze contacten met mensen en organisaties te benutten en versterken, richting 2022. 

Daarmee zit het maken van de programma’s ook al dicht tegen de campagne aan.   

Doe mee!  

Met de startnotitie als springplank gaan regionale themagroepen aan de slag om tot ideeën 

te komen. Het gaat dan over thema’s zoals wonen, werk, sociaal domein, mobiliteit, duur-

zaamheid/energietransitie etc. Vervolgens komen de lokale werkgroepen steeds meer op 

stoom, die uit de groslijst van ideeën in het basisverkiezingsprogramma kunnen putten voor 

het lokale verkiezingsprogramma. En daaraan natuurlijk ook de specifieke lokale issues en 

dingen toevoegen. Zo helpen we elkaar in de regio door samen op te trekken waar het meer-

waarde heeft - en goede ideeën van elkaar af te kijken waar het kan.  

Het is een mooie klus om met elkaar en met bewoners, organisaties en ondernemers te ko-

men tot mooie plannen voor regio en gemeente.  

Super als je meedoet! Vindt je cultuur interessant? Doe mee aan de thematische regionale 

werkgroep. Of heb je juist veel met je buurt? Dan is een lokale werkgroep misschien meer 

jouw ding. Je bent van harte welkom om er samen iets moois van te maken!  

Meld je aan bij Timo Haver, e-mailadres: secretarispvdazuidkennemerland@gmail.com. 

 

 Actief als raadslid 

Dit voorjaar start de werving van kandidaat-raadsleden 

voor Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zandvoort in 

de aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen in maart 

2022. Uiteraard is er een landelijk profiel. Maar hoe ziet de 

dagelijkse praktijk van een (schaduw)raadslid eruit, wat 

zijn de dilemma’s, kansen en uitdagingen en wat maakt 

het leuk? De komende maanden komt een aantal mensen 

aan het woord, deze keer Lisa-Marie de Vries, schaduw-

raadslid van de PvdA Zandvoort. 

 

Even voorstellen 

Mijn naam is Lisa de Vries en ik ben 29 jaar. Geboren in Haarlem maar getogen in Zand-

voort. Ik heb altijd in Zandvoort gewoond, tijdens mijn studie even in Amsterdam en daarna 

toch weer terug naar de zee. Ik heb twee kindjes van 2 en 6 jaar, wat momenteel hectisch is 

met het thuiswerken en thuisonderwijs tegelijk. Ik werk bij de NS als Regiomanager, waarbij 

ik nog regelmatig naar standplaats moet, wat een fijne onderbreking van het thuiswerken is.  

Waarom besloot je je kandidaat te stellen? 
Ik ben altijd geïnteresseerd geweest in maatschappelijke thema's, waar ik ook een stevige 
mening over heb. Ik wilde mij daarom aansluiten bij een politieke partij. Ik kon mij heel goed 
vinden in het programma van de PvdA waarbij de sociale democratie centraal staat.  
Na mijn inschrijving werd ik benaderd door de bestuursvoorzitter van PvdA Zandvoort om 
kennis te maken. Dit gesprek zette me aan het denken over de invloed die je lokaal kan heb-
ben in de gemeenteraad. Ik heb de eerste anderhalf jaar vooral meegekeken en geluisterd. 
Bij de verkiezingen van 2018 heb ik mij kandidaat gesteld. Om dezelfde reden dat ik me in-
schreef bij de partij: om bij te dragen als het gaat om maatschappelijke thema's die ik belang-
rijk vind en waar de PvdA voor staat. 
 
Wat verwachtte je van het raadslidmaatschap?  
Doordat ik had veel had meegekeken en geluisterd met de vergaderingen had ik een goed 

http://www.lokaalbestuur.nl/lokaal_bestuur/artikel/t/catalogus_vol_lokale_en_rode_ideeen_het_basisverkiezingsprogramma_is_weer_af/bron/nieuwsbrief
mailto:secretarispvdazuidkennemerland@gmail.com
https://zuidkennemerland.pvda.nl/gemeenteraadsverkiezingen-2022/
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beeld van wat het raadswerk inhield. Ik ben buitengewoon raadslid en Maaike is raadslid en 
fractievoorzitter. Toen we de verkiezingen ingingen hadden we gehoopt om meer zetels en 
dus een grote fractie. Dat sluit meteen aan op de volgende vraag wat tegen viel. 
 
Wat viel tegen? 
Doordat we met zijn tweeën zijn kan het werk maar beperkt verdeeld worden.  
Ik heb een fulltime baan en daarom vind ik het lastig de tijd te vinden die de stukken verei-
sen. Want dat is wat tegen viel, de stukken zijn lang en soms complex, dat kost tijd. Maaike 
doet daarin het grootste deel. We proberen focus aan te brengen en te prioriteren op de 
kernwaarden van de PvdA. 
 
Wat viel mee of was onverwachte bijvangst? 
Wat voor mij bijvangst is, is alles wat ik leer. Van een betoog schrijven of een debat voeren 

tot hoe de ambtelijke organisatie in elkaar zit. Wat is de beste manier om jouw punten op de 

agenda te krijgen? Hoe breng ik mijn punten het best over het voetlicht? Daarnaast ook alle 

inhoudelijke kennis die je opdoet op zoveel verschillende onderwerpen. Ik heb de afgelopen 

jaren veel meer geleerd op deze punten dan ik vooraf had kunne bedenken.   

 

Zelf interesse in de functie van raadslid? 
De PvdA biedt allerlei mogelijkheden om je politiek verder te ontwikkelen.  
Op de website https://www.pvda.nl/partij/opleidingen/  vind je informatie over opleidingen, 
trainingen en leergangen. Je kunt je daar ook opgeven voor de verschillende opleidingen. 
 
De Jan Schaper leergang is de leergang voor leden van de PvdA met interesse in het 
raadslidmaatschap voor de PvdA of een lokale progressieve samenwerking waar de PvdA 
aan deelneemt. Wil jij ontdekken of het gemeenteraadslidmaatschap namens de PvdA iets 
voor je is? Interesse? Lees dan hier meer over de Schaper leergang en meld je voor 25 
maart 2021 aan voor de eerste fase van de Schaper leergang op 10 april, 17 april, 24 april 
en 8 mei 2021.  
Daarnaast kun je je ook per mail aanmelden voor een oriënterend gesprek met onze scou-
tingscommissie en/of een aantal weken meelopen met PvdA-raadsleden, waarover we vol-
gende maand meer informatie delen. 
 

Activiteiten: een terugblik 

 

Hoe betrekken we jongeren bij de energietransitie? 
 

Een bijdrage van Annette de Vries, lid van de PvdA fractie 
van Provinciale Staten van Noord-Holland. 
 
In het najaar zijn de volksvertegenwoordigers in de gemeen-
ten,  de waterschappen en de provincie akkoord gegaan met 
de globale zoekgebieden voor het opwekken van duurzame 
energie de concept RESsen (de regionale energiestrate-
gieën). Uiterlijk 1 juli aanstaande moeten deze volksverte-
genwoordigers beslissen over de RES-sen 1.0, waarin deze 
zoekgebieden door de gemeenten nader geconcretiseerd 
worden. Het gaat op dit moment vooral om zon en wind, op 
land opgewekt. Dit is nu eenmaal het landelijk uitgangspunt. 
  

https://www.pvda.nl/partij/opleidingen/
https://mijn.pvda.nl/?max_wp_mail_redirect=46ca830da162002e2e37fabd66b1319f&id=39812&m=YW5kcmVAYnJvZWttYW5zaGltc2VsZi5ubA==
mailto:daankeiner@gmail.com
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Op weg naar die RESsen werd duidelijk dat de jongeren onvoldoende stem hebben gekre-
gen in het voortraject. Het belang van jongerenparticipatie hierbij is overduidelijk: het gaat bij 
uitstek om hun toekomst.  

• Wat vinden jullie van de ambitie van de concept RESsen in Noord-Holland?  
Moet het meer, minder? Is het goed zo? 

• Welke afwegingen maken jullie met betrekking tot opwek van duurzame energie, leefbaar-
heid, natuur en landschap? 

• Hoe duurzaam wil jij het?” 
 

De Jongerentafel  
Daarom heeft de provincie Noord-Holland een 
jongerentafel georganiseerd. Jongeren in de leef-
tijd van 18 tot 24 jaar hebben in drie bijeenkom-
sten met elkaar gebrainstormd over deze vragen. 
Ik mocht daar als toehoorder bij zijn. 
De bijdragen waren positief kritisch, inspirerend 
en creatief. De uitkomsten van de bijeenkomsten 
worden nog uitgewerkt.  
 

Een paar rode lijnen zijn wel aan te geven. Voor een ruime meerderheid van de deelne-
mende jongeren staat voorop dat we als provincie het opwekbod dat is gedaan in de concept 
RESsen als minimum zien, niet als einddoel.  
 
“We gaan het later nodig hebben”. “ Een hoog bod van de ene regio moet niet het ex-
cuus worden van de andere regio om minder te doen”. “Leefbaarheid is voor ons van 
belang wanneer gekozen moet worden tussen zon- en windenergie. Lokaal draagvlak 
(bij omwonenden) is van groot belang om energieprojecten te kunnen uitvoeren.” 
 
De totale provinciale ambitie mag voor de jongeren hoger liggen als er voldoende locaties te 
vinden zijn waar natuur en leefbaarheid niet in het geding zijn. Het viel ook op dat de meeste 
deelnemende jongeren windmolens niet lelijk vonden: “Een plak asfalt vind ik lelijk.” 
Ter inspiratie: “Elke gemeente zou een iconisch energieproject moeten hebben”. 
 
Laten we de stem van deze jongeren meenemen bij onze besluitvorming over de RESsen! 

 

De digitale nieuwjaarsborrel   een bijdrage van Willem de Vrind 

Velen kennen nu wel de digitale “Zoom” of “ Samen Online” happenings. Nou ja, happenings, 

wennen doet het niet echt. Maar echt bijzonder was de nieuwjaarsborrel. Met een oliebol en 

een glas prikwijn achter de laptop. Zo zat ik om 15.30 uur gereed.  

Het was zondag 17 januari 2021. Met een heus programma, in elkaar gezet door Marjon 

Triebert en Sam Meerhoff. Ruim 30 partijgenoten, luisterden naar de nieuwjaarswens, uitge-

sproken door plaatsvervangend voorzitter, André Broekmans: “ Een druk jaar komt er voor 

ons aan met de Tweede Kamerverkiezingen in maart en de voorbereiding  van de gemeente-

raadsverkiezingen het jaar er op”. Sam Meerhoff maakt ons opmerkzaam op de Jan Schaper 

leergang ( voor kandidaat-gemeenteraadsleden), stages bij fracties (wachten tot het virus 

geen kwaad meer kan) en de  mogelijkheden tot deelname aan themagroepen. Maarten 

Wiedemeijer vertelt over campagne-activiteiten, hoe kun je aanmelden als vrijwilliger. 

 

En dan komen er twee verschillende groepjes PvdA-ers aan het woord, voor mij het hoogte-

punt van de nieuwjaarsborrel. Drie nieuwe leden vertellen wat hen bewoog om lid te worden: 

Bowien en Daniël als jonge mensen die heel bewust en gemotiveerd lid zijn geworden en 

Roel, rond de 50 en vond dat hij nu maar eens lid moest worden van een partij die hij altijd al 



9 
 

stemde. De andere groep waren drie kandidaat-Tweede Kamer leden. Alle drie, vrij jong, met 

een bevlogen verhaal, waar de motivatie en kennis van zaken vanaf spatte. Ik wens Attya 

Gamri (plek  26), Lenna Vromans (plek 32) en Marieke van Duijn (plek 38) veel succes. 

Ik dacht onmiddellijk: dit is een partij waar ik bij wil horen, kreeg het er warm van. Maar dat 

kan ook door de prikwijn gekomen zijn. Onze partij moet er wel nog even aan trekken om 

hen in de Tweede Kamer te  krijgen! Tja en dan de pub quiz. Ik heb Sam Meerhoff in glitter-

jas gezien, kan zo ingezet worden bij een groot evenement en Marjon Triebert zonder glitter-

jas maar met een professionele inslag. Al met al, een geslaagde zondagmiddag.  

Uitreiking Adri Kemps Oorkonde 2021 
Tijdens de digitale nieuwjaarsbijeenkomst ver-

telde André Broekmans dat de PvdA Zuid-Kenne-

merland dit jaar de Adri Kemps Oorkonde zal uit-

reiken aan Rachid el Aater, voorzitter van Stich-

ting De Brug, voor zijn inzet voor de buurtouders 

in Meerwijk. 

  

Op woensdag 27 januari werd de daad bij het 

woord gevoegd (zie foto). Meer informatie over 

Rachid el Aater en de buurtouders van stichting 

De Brug vind je hier. 
 

Agenda en oproepen 
 

9 februari 2021 van 19:00-20:00 uur Debat met Gijs van Dijk  
Wat gaan we doen?  
LIVE STREAM DEBAT (GRATIS) via www.pletterij.nl  
Op 9 februari 2021 bestaat de Partij van de Arbeid (PvdA) 75 jaar. Op deze avond bespre-
ken we met Tweede Kamerlid Gijs van Dijk hoe de PvdA voor een sociale toekomst wil zor-
gen. Wat zijn de plannen van de PvdA voor de verkiezingen van 17 maart? Moet het mini-
mumloon omhoog? Hoe wil de PvdA de verzorgingsstaat hervormen en de menselijke maat 
terugbrengen? Kan armoede in Nederland definitief tot het verleden behoren? 
 
19:00-19:40 uur interview met Gijs van Dijk inclusief online vragen 
19:40-20:00 uur interview met Floor Roduner (PvdA wethouder Sociale Zaken Haarlem) 
 
Meld je via www.pletterij.nl aan voor de gratis livestream op 09 FEB '21 - DEBAT: 'EEN SOCIALE 
TOEKOMST' MET PVDA KAMERLID GIJS VAN DIJK — Pletterij 

HAARfijn debatreeks van, door en met Rooie Vrouwen 
 
Wat gaan we doen?  
Onder de werktitel HAARfijn organiseren de Rooie Vrouwen van PvdA Zuid-Kennemerland 
sinds oktober 2020 samen met debat- en cultuurcentrum De Pletterij een debatreeks over de 
positie van de vrouw met: 

https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/ako-2021-uitgereikt-aan-de-buurtouders-van-stichting-de-brug/
http://www.pletterij.nl/
https://www.pvda.nl/politici/gijs-van-dijk/
https://www.pvda.nl/politici/gijs-van-dijk/
http://www.pletterij.nl/
https://www.pletterij.nl/event/09-feb-21-debat-een-sociale-toekomst-met-pvda-kamerlid-gijs-van-dijk/
https://www.pletterij.nl/event/09-feb-21-debat-een-sociale-toekomst-met-pvda-kamerlid-gijs-van-dijk/
http://www.pletterij.nl/
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• een brede inhoudelijke, politieke en maatschappelijke discussie over de economi-
sche, politieke en persoonlijke positie van vrouwen 

• betrokkenheid vanuit vrouwenorganisaties en politieke partijen uit de regio  
• pittige discussie, waarin tegenspraak niet uit de weg wordt gegaan 
• focus op concrete activiteiten en beleid om de positie van vrouwen te verbeteren 

 

De debatten over de economische positie van de vrouw, de persoonlijke positie van de 

vrouw en de politieke positie van de vrouw kun je via deze links of de website van De Plette-

rij terugkijken. De debatreeks wordt in 2021 voortgezet, in principe op de dinsdagavonden. 

Zodra dat mogelijk is worden de bijeenkomsten fysiek in de Pletterij gehouden. Vooralsnog 

worden de debatten, net als in 2020, via ZOOM georganiseerd om zoveel mogelijk belang-

stellenden bij de debatten te kunnen betrekken. 

 

Wanneer is het? 
De debatreeks start dinsdag 9 februari van 20:00 tot 
21:30 uur met het onderwerp Baas in eigen buik over 
de vrije keuze van vrouwen voor abortus. Met mede-
werking van Christa Compas, directeur van het Huma-
nistisch Verbond, Astrid Nienhuis, burgemeester van 
Heemstede en Femke van Straten en Rob Benschop 
van Bloemenhove. Het debat wordt geleid door Maaike 
Koper, PvdA fractievoorzitter in Zandvoort.  

Je kunt hier meer informatie vinden en je aanmelden voor deelname aan het digitale debat..  
 
Op dinsdag 9 maart zal het debat plaatsvinden in het kader van internationale vrouwendag 
met het onderwerp Zij aan Zij over solidariteit.  
Er zijn al diverse suggesties gedaan voor onderwerpen voor de volgende debatten, zoals 
Sterke vrouwen over ontworsteling aan de armoede en schuldenproblematiek en Overeen-
komsten en verschillen over migratie. Verdere suggesties voor onderwerpen zijn welkom. 

 
Wie is de contactpersoon? 
Wil je meedoen of heb je een suggestie voor een interessant onderwerp?  
Mail Barbara van Balen. 

 
Algemene Ledenvergadering  
Wat gaan we doen?  
Op 3 maart 2021 om 20:00 uur is de eerstvolgende Algemene Ledenvergadering gepland. 

Als gevolg van de coronamaatregelen helaas weer digitaal. De agenda en vergaderstukken 

worden twee weken van tevoren verstuurd aan alle leden met een bekend mailadres.  

We praten onder meer over de werkzaamheden in het kader van de voorbereiding van de 

gemeenteraadsverkiezingen op 16 maart 2022.  

 

Wie is de contactpersoon? 

Timo Haver, secretaris van de PvdA Zuid-Kennemerland. 

 

Noteer verder alvast de volgende data in de agenda: 
07-03-2021 15:00-17:30 Boekenclub bespreekt Dat hadden we nooit moeten doen 

    van Duco Hellema en Margriet van Lith 

09-03-2021   viering internationale vrouwendag 

https://www.youtube.com/watch?v=UdoxsJ7YMhk&list=PLNNvw2JMARUg7dEo5TefVnsFlcKArNNCa&index=2
https://www.youtube.com/watch?v=54ZLf6NzvYE
https://www.youtube.com/watch?v=54ZLf6NzvYE
https://www.youtube.com/watch?v=lWxVoxu-T1Y
https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/haarfijn-debat4-over-baas-in-eigen-buik-op-9-februari-van-2000-2130-uur/
mailto:barbara@barbaravanbalen.nl
https://zuidkennemerland.pvda.nl/wieiswie/timo-haver/
https://zuidkennemerland.pvda.nl/agenda/boekenclub-2/
https://webwinkel.uitgeverijprometheus.nl/book/duco-hellema
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15 t/m 17-03-2021  Tweede Kamerverkiezing 

Meer informatie hierover in de nieuwsbrieven van de komende maand. 

 
Herhaalde oproep 
1. Medewerkers gezocht voor het PvdA Ombudsteam 
Het ombudsteam heeft jarenlang met veel succes gewerkt voor cliënten die om 
diverse redenen in de problemen waren gekomen. Veelal waren er moeilijkheden met over-
heids- of semioverheidsinstanties. In de meeste gevallen hebben wij die kunnen oplossen.  
Het ombudsteam is, ook in de Coronatijd, bereikbaar via telefoonnummer 06 8214 6612 of 
emailadres, ombudsteam@pvdahaarlem.nl Na de Coronatijd gaan we weer ons spreekuur 
houden op vrijdagmorgen van 10-12 uur in het clubhuis. Intussen hebben wij een onderbe-
zetting gekregen in ons team. Drie collega’s hebben, na jarenlang met groot inzet gewerkt te 
hebben voor onze cliënten, zich genoodzaakt gevoeld om met dit werk te stoppen. De rede-
nen zijn divers, maar de onderlinge samenwerking is al die jaren uitstekend geweest.  
 
Wij zoeken nu tenminste twee nieuwe leden voor het ombudsteam. Dan kunnen we weer 
twee teams vormen van elk twee leden. Dat is belangrijk omdat wij altijd ons werk doen, sa-
men met een collega. 
Belangstellenden kunnen contact opnemen met Riet Jacobs of Remmelt van Veelen. 

 

Vragen of Zorgen? Mail/bel het ombudsteam! 

Loop je vast in het contact met de overheid of andere instellingen?  

Weet je niet precies waar je terecht moet zijn voor advies, hulp of informatie.  

Dan kan het PvdA Ombudsteam wellicht helpen! Het PvdA Ombudsteam is er voor iedereen 

uit Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zandvoort, of je lid bent van de PvdA of niet.  

Je kunt mailen naar: ombudsteam@pvdahaarlem.nl of bellen met 06 - 8214 6612.  

In reactie daarop wordt je uitgenodigd voor een gesprek in ons clubhuis aan de Truus Over-

steegenstraat 169 in Haarlem. 

 

  Overige informatie 

Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
27e van de maand aan bij cobykroon@outlook.com. Op onze website vind je meer informatie 
over de mensen achter de PvdA, het PvdA verkiezingsprogramma 2021, de rode lijnen, de 
werkgroepen, het PvdA ombudsteam en de laatste info over de activiteiten!  
 
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te ma-
ken naar de vereniging. Met dit geld kunnen wij flyers en rozen kopen, leuke activiteiten or-
ganiseren en de vereniging nog mooier maken dan die al is! Je kunt je bijdrage overmaken 
op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. activiteiten- en campagne-
budget Zuid-Kennemerland. 
 

mailto:ombudsteam@pvdahaarlem.nl
mailto:riet.ton@kpnplanet.nl
mailto:mail@remmeltvanveelen.nl
mailto:cobykroon@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/

